
 

   

   

Conceptverslag ALV 13 maart 2024 

 

 

Blad 1 van 3 

 

Verslag Algemene Ledenvergadering PvdA-GL 13 maart 2024, concept 

 

Aanwezig: Job van der Mijl, Herma Makkinga, Cor Nagtegaal, Sierd Smit, Chris Baars, Moniek 

van der Graaff, Martine Krikke, Frits Steppé, Rob Vredeling, Rob Kröber, Henk van de Wetering, 

Roy van de Haar, Hans van Oerle, Mark Wams.  

Afmelding: Wouter Smit, Wils van der Steen, Yvonne Leenaars, Jikke Wams, Rosanne ten Wolde, 

Benny Elferink 

Plaats: Cultuurhuis Woudenberg. 

 

1. Opening 19.30 uur 
Sierd heet iedereen welkom.  We staan even stil bij het overlijden van 2 leden. Marian van Egten, 

Theo Wensing zijn ons het afgelopen jaar ontvallen. We houden een moment stilte.  

 

2. Voorstelrondje 
We houden een klein voorstelrondje omdat niet iedereen elkaar kent.  

 

3. Vaststellen Agenda 
Geen opmerkingen op de agenda 

 

4. Bespreking verslagen 
Concept notulen ALV 2 maart zijn vast gesteld.  

Jaar verslag 2023 is vast gesteld.  

 

n.a.v. Jaarverslag:   

• Chris Baars neemt contact op met de vertegenwoordigers van Groen Links en PVDA  in het 

waterschap. Er zijn zorgen over de hoogte van het grondwater in onze gemeente. In de 

gemeente is discussie geweest over de grondwater problematiek. De  gemeente lukt het niet 

om het grondwaterpeil te beïnvloeden.  De verantwoordelijkheid voor de schade of 

voorkomen van schade ligt bij de bewoners zelf.  Voorstel van college om een fonds op te 

richten om kosten voor bewoners te compenseren is niet aangenomen. Waterstand is een 

politiek onderwerp geworden. Gemeente heeft daar verschillende belangen in te dienen. We 

kunnen als partij wel een standpunt in nemen.  

• We agenderen de Europese verkiezingen. We geven bericht als we dit gaan oppakken en we 

hulp nodig hebben.  

• Cor licht het financiële verslag van de PvdA toe.  Groen Links valt onder de afdeling 

leusden.  

• Hans ligt toe dat de kascommissie de jaar afsluiting heeft goedgekeurd.  

• De Kascommissie is aan vernieuwing toe, Erika en Hans zijn nu twee jaar lid van de 

kascommissie en voor 2024 zijn we 2 nieuwe leden nodig voor de kascommissie. Job stelt 

zich beschikbaar voor de kascommissie. Roy stelt zich ook beschikbaar. Cor neemt contact 

met hen op voor vervolg.  

 

Nieuwe Kascommissie: Roy van der Haar, Job van der Mijl.  
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5. Rondvraag 
 

Job wijst op de collecte bus van Amnesty op de tafel.  

Roy vraagt of de bus van Amnesty ook in Hoevelaar geweest is.  

Chris vraagt hoe het zit voor ons communicatiebeleid -> dit wordt opgepakt door de fractie./ 

bestuur. Er is een nieuwe facebook pagina aangemaakt. Belangrijk om zichtbaarder te zijn op de 

socials. Komende tijd zullen we dan ook meer gaan delen. Verzoek aan eenieder om ook te liken of 

te delen als ze iets op de socials zien.  

 

Pauze 

 
Lokale politieke ontwikkelingen:  

Fractie: Henk heeft naar verkiezingsprogramma gekeken en conclusie is dat we al veel voor elkaar 

gekregen hebben. Wonen, sociale zekerheid, duurzaamheid. Liggen nog voldoende uitdagingen 

maar fractie is halverwege de college periode trots op hetgeen bereikt. Er ligt een goede woonvisie, 

meer sociale woningbouw in fase 2 hoevelaar. Huidige college maakt stappen en we hebben daar 

een mooie invloed op. Armoede beleid:  Aansluiting met sportfonds jeugd en cultuur is geregeld 

binnen college.   

Waar er successen te halen zijn zorgt de fractie of de wethouder dat dit in de krant of de socials 

komt om deze bekendheid te krijgen. Proof is in the pudding, over twee jaar met de verkiezingen 

weten we of het voldoende bekent is in Woudenberg.  

Complimenten vanuit de vergadering voor de fractie. (applaus) Wethouder geeft aan dat de 

samenwerking met de voorzitter en de fractie goed verloopt. ( applaus)  

 

Vraag: wat gaat er de komende twee jaar gebeuren? CDA  en PVDA-Groen Links moeten hard 

werken om positie te behouden. Is er samenwerking tussen deze twee patijen?  Wethouder legt uit 

dat we van de 5e partij naar de 3e partij in het dorp gegaan zijn. Dit is uniek voor een linkse partij in 

een rechts georiënteerd dorp. Komt omdat we goed campagne gevoerd hebben maar vooral omdat 

we staan voor een sociale inhoud en dit goed voor het voetlicht te brengen.  Als enige linkse partij 

met een eigen geluid is het niet verstandig om ons te committeren aan een rechtse partij. We gaan 

uit van onze eigen kracht en zoeken op inhoud de samenwerking.  

 

Gesprek gevoerd over wat er kan gebeuren als bij de volgende verkiezingen ook een lijst van PVV 

of PvdD komt. Er zijn verschillende scenario’s besproken.  

 

Belangrijk punten  komend jaar waarin we kunnen laten zien waar we voor staan: 

•  Asielopvang. Moniek is als wethouder de portefeuillehouder , dit gaat dit jaar en komend 

jaar uitgerold worden. Speelt dus mee in de verkiezingen van 2026.  

• Armoede beleid : ook hier is Moniek portefeuille houder 

• Duurzaamheid, subsidiestromen voor huiseigenaren om te verduurzamen 

• Sociale woningbouw 

 

Ravijnjaar 2026: bezuinigingsronde door een eerder kabinet. Dit scheelt een miljoen op de 

begroting per jaar. Bedoeling was dat de plannen al bekent waren, echter door de val van het 

kabinet weet de gemeente nog niet waar ze aan toe zijn. Gemeente moet wanneer het duidelijk 

is belangrijke keuzes maken waarin ze gaan schrappen. Ook hier kan PvdA-GL duidelijk 

standpunten innemen en laten zien waar ze voor staan.  
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Verbouwing van cultuurhuis is ook afhankelijk van de keuzes die de gemeente maakt ten 

opzichte van ravijnjaar 2026.  

 

Henschotermeer: college onderhandelingen ingegaan met Henschotermeer als breekpunt. Uit 

onderhandeld dat de wethouder en de fractie de vrijheid hebben om tegen te stemmen.  

Wethouder is in college niet akkoord gegaan, we zijn zeker voor enige mate van bebouwing 

bijv. horeca maar de omvang van de ingediende plannen is, mede in aanmerking genomen dat er 

op grond gebied van Utrechtse Heuvelrug ook gebouwd gaat worden, te veel.  

5 maart is er commissie vergadering geweest, 13 insprekers, veel uit Maarn, natuurorganisaties 

enz.  

 

Raadscommissie vergadering is ervaren als een verplicht nummer. Geen vragen aan de sprekers 

en de start van de raadscommissie was meteen met een spreker die alle insprekers van tafel 

veegde. Zijn er nog mogelijkheden om amendementen in te brengen wordt er gevraagd.  Die 

mogelijkheden onderzoeken we.  

 

Motie:  

Chris heeft ingesproken over de toename van de mobiliteit en de gevaarlijke situatie voor 

fietsers bij het Henschotermeer. Motie in voorbereiding voor onderzoek om een fietsstraat te 

maken van de toegangsweg naar het Henschotermeer. Er komt in 2025 en rotonde op het 

kruispunt bij het Henschotermeer.  

 

Chris maakt zich hard voor de fietsveiligheid in Woudenberg. Probeert diverse partijen aan te 

haken en wil graag een standpunt over fietsen in Woudenberg gaan formuleren als partij. Is een 

onderwerp waar veel betrokkenheid zit, zoeken naar draagvlak en koppelen aan leefstijl 

( buurtsportcoaches) Chris kan hier het gezicht van worden.  

 

Afsluiting 

Siers bedankt de aanwezigen voor hun aanwezigheid en het goede gesprek. Bedankt de fractie 

en de wethouder voor hun aanwezigheid en nodigt een ieder uit om in gesprek te blijven met de 

partij in Woudenberg.  

Toevoeging fractie: we horen graag wat er speelt m.b.t. de asielopvang. Laat dat vooral aan ons 

weten.  

 

Martine Krikke heeft een uitnodiging: in Cultuurhuis is een mooie galerie.  17 maart is de 

opening van de tentoonstelling “Overvloed”.  Kunst gemaakt van zwerfafval met als boodschap 

dat wij in een wereld van overvloed leven.  

 

 

 
 
 


